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Møtereferat  
12.02.2022 
 
Til: Norsk Collie Klubb 
Møtested: Elektronisk via messenger gruppen 
Tilstede: Tor-Håkon Bjørnstad, Lise Lotte Wulff, Hilde Mathisen, Geir Smeby,  

Lill Kristin Nilsen, Randi Narvesen 
Referent Randi Lise Narvesen 

          

Lovlig forfall: Margunn Horstad 

Sak 18-22 
         Styrets årsberetning for 2022 

         Styret innstiller til godkjenning 

--    Avlsrådets årsberetning for 2021  

         Styret innstiller til godkjenning 

--    Redaksjonens årsberetning 

         Styret innstiller til godkjenning 

--   Brukskomiteens årsberetning 

         Styret innstiller til godkjenning. 

 

  Sak A Forslag av styret  

--     Styret ønsker at alle medlemmer fritt kan velge tilhørlighet  

        I klubbens avdelinger  

          Styret innstiller til godkjenning. 
 

Sak B  Forslag fra avlsrådet 

---    Krav om øyespeiling, valp og voksen .    

        Styret innstiller til godkjenning 

Sak C  Avdeling Sørlandet vil gå over til kontaktgruppe 

  --    Styret innstiller til godkjenning 

Sak D  Avdeling TeVe ønsker gå over til kontaktgruppe. 

        Styret innstiller til godkjenning. 
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Sak E. Redaksjonskomiteen ønsker å endre fra 2 blader til 3 i året. 

             Styret innstiller til godkjenning 

Sak F   Innkommet  sak angående parring mellom Sobel /Blue Merle 

Forslagsstillere har i tillegg til saken og begrunnelser, sendt med refleksjoner som 
styret ber forslagsstillere framlegge på GF  

              Styret har gått gjennom sakene, men ønsker ikke ta stilling for eller imot.  

              Men velger og la GF ta den beslutningen 

Sak G   Budsjett 

              Styret henstiller til godkjenning 

Sak H    Kontingent 

               Styret ønsker ikke noen forhøyelse av kontingenten 

               Henstiller herved til godkjenning. 

Sak I     Valgkomiteens årsberetning. 

              Styret innstiller til godkjenning av valgkomiteens liste. 

 

Eventuelt 

             Styret vil lage et digitalt arkiv for alle klubbens viktige dokumenter. 

             Det vil ikke lengre bli papir protokoller. 

Styret er enige om å innhente pris på en som kan påta seg arbeidet med å 
digitalisere gamle protokoller. 

 

Ref. 
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